
 
Rada Miejska w Szepietowie 

 

Protokół nr XLVIII/23 

XLVIII Sesja Rady Miejskiej w Szepietowie w dniu 27 września 2023 

 

Obrady rozpoczęto 27 września 2023 roku o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:40 tego 

samego dnia. 

 

Wykaz głosowań imiennych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 

 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

- Burmistrz Szepietowa Pan Robert Lucjan Wyszyński, 

- Zastępca Skarbnika Gminy Pani Izabela Grzeszczuk, 

- Senator RP Pan Jacek Bogucki, 

- Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Podlaskiego Pan Łukasz Siekierko, 

- przewodniczący Rad Sołeckich z terenu gminy (lista obecności stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu), 

- kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy Szepietowo i zaproszeni goście (lista 

obecności stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

 

 

 

 

Porządek obrad 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Wnioski do porządku dziennego obrad 

3. Wystąpienia zaproszonych gości. 

4. Informacja o protokole z poprzedniej Sesji. 

5. Informacja o pracy Komisji w okresie między Sesjami. 

6. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między Sesjami. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w budżecie Gminy Szepietowo na rok 2023; 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szepietowo na lata 2023-

2030; 

3) w sprawie powołania zespołu opiniodawczego do spraw wyboru ławników. 



9. Podjęcie stanowiska w sprawie reparacji, odszkodowań i zadośćuczynienia z tytułu strat 

jakie Polska poniosła z powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji na terenie gminy 

Szepietowo. 

10. Informacja z przebiegu wykonania planu finansowego Gminnego Ośrodka Kultury w 

Szepietowie za I półrocze 2023 roku. 

11. Raport z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Szepietowo na lata 2021 - 

2024 z perspektywą do 2028 roku za okres 2021 – 2022. 

12. Wolne wnioski. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

 

 

Przebieg obrad 

 

Ad.1. Otwarcie sesji. 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Grzegorz Żochowski.  

Przewodniczący powitał wszystkich obecnych na sesji oraz stwierdził, że na stan 15 radnych 

na sesji obecnych jest 15 radnych co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować 

i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przypominał, że obrady Rady Miejskiej są transmitowane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990r.  

o samorządzie gminnym, a uczestnictwo w sesji Rady Miejskiej jest jednoznaczne  

z wyrażeniem zgody na przetwarzanie i upublicznianie danych osobowych w myśl art. 6 ust. 1  

rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 w sprawie ochrony osób 

fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego 

przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie  

o ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 2016r. - tzw. RODO. 

 

 

Ad.2. Wnioski do porządku dziennego obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w związku z pozytywną opinią Komisji Rady Miejskiej wnosi o 

dodanie do porządku obrad punktu Podjęcie stanowiska w sprawie  reparacji, odszkodowań i 

zadośćuczynienia za straty jakie Polska poniosła z powodu napaści Niemiec oraz późniejszej 

okupacji na terenie Gminy Szepietowo. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Dodania do porządku obrad punktu Podjęcie stanowiska w sprawie  reparacji, odszkodowań i 

zadośćuczynienia za straty jakie Polska poniosła z powodu napaści Niemiec oraz późniejszej 

okupacji na terenie Gminy Szepietowo. 



 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek został uwzględniony. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na konieczności ponownego przeanalizowania 

zapisów projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie 

Szepietowo na rok szkolny 2023/2024  w związku z wnioskiem Burmistrza Szepietowa zarządził 

głosowanie w sprawie zdjęcie punktu z porządku obrad Sesji. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Zdjęcie z porządku obrad punktu w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w 

gminie Szepietowo na rok szkolny 2023/2024 . 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek został uwzględniony. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad uwzględniający przegłosowane 

wnioski. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, porządek obrad został przyjęty. 

 

 

 

Ad. 3. Wystąpienia zaproszonych gości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej udzielił głosu zaproszonym gościom. 

Głos zabrali: 

Senator Jacek Bogucki, który podczas wystąpienia podsumował lata działalności Rządu 

wskazując problemy z jakimi się borykał, a następnie omówił wsparcie kierowane do 

obywateli, przedsiębiorców oraz samorządów. Pan Senator poinformował o wsparciu jakie 

otrzymała Gmina Szepietowo. 

Burmistrz Szepietowa powiedział, że nie mieliśmy wiedzy o środkach, które zostały 

przekazane mieszkańców, natomiast na inwestycje realizowane na terenie Gminy faktycznie 

zostało przeznaczone ponad 30 mln zł. Pozwoliło to na zrealizowanie licznych inwestycji,  

o których nawet nie marzyliśmy. Planowaliśmy w każdej kadencji remont hydroforni – w tej 



udało się prawie wszystkie zmodernizować. Pan Burmistrz w imieniu samorządu  

i mieszkańców podziękował za wsparcie i współpracę. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Szepietowie Marian Kruszewski powiedział, że 

docenia pomoc na rzecz samorządu gminnego. Pan Kruszewski zauważył, że w przedstawionej 

informacji została wymieniona znaczna kwota wsparcia skierowanego dla przedsiębiorców – 

12 mln zł. i zapytał czy nie jest tajemnicą jakie przedsiębiorstwa otrzymały pomoc. Następnie 

zapytał jak wygląda zadłużenie naszego Państwa na dzisiejszy dzień. 

Senator Jacek Bogucki powiedział, że nie dysponuje danymi dotyczący wysokości wsparcia 

kierowanego do konkretnych podmiotów i nie wie, czy takie informacje są gdziekolwiek 

publikowane. Pomoc trafiła prawie do każdego przedsiębiorcy, był taki moment, że 

praktycznie każdy podmiot mógł złożyć wniosek o pożyczkę, która następnie była umarzana. 

Były środki antycovidowe, które trafiły do większości przedsiębiorców w tym terenie, 

natomiast wysokość była uzależniona od strat jakie zostały wykazane. Pan Senator odnosząc 

się do drugiego pytania, powiedział, że nie jest przygotowany, ale z tego co pamięta ostatnio 

była to kwota bilion dwieście lub trzysta, dodał jednak, że może się pomylić, ponieważ są to 

dane z jakiegoś okresu. Pan Senator podkreślił jednak, że w stosunku do PKP nasze zadłużenie 

nie rośnie, wprost przeciwnie zmniejsza się. W stosunku do innych państw Europy po pandemii 

i wojnie na Ukrainie nie jesteśmy wysoko zadłużonym krajem, większość jest zadłużona  

w większym stopniu. Na 2020 r. po raz pierwszy od 1989 r. mieliśmy zaplanowany 

zrównoważony budżet państwa. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Henryk Stypułkowski zwrócił uwagę na wzrost wydatków 

na zbrojenie oraz podkreślił rolę i znaczenie tego typu inwestycji w kontekście wzmacniania 

obrony granic.  

Przewodniczący Rady Miejskiej przyłączył się do słów Pana Burmistrza oraz zwrócił się  

z prośbą o kolejne środki dla samorządu. 

Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Podlaskiego Łukasz Siekierko  poinformował, 

że Klub Sportowy Sparta otrzymał środki z wysokości 60.000 zł, w związku czym w imieniu 

Zarządu korzystając z okazji, że na Sesji są obecni przedstawiciele Klubu chciały przekazać 

symboliczny czek.  

Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Podlaskiego Łukasz Siekierko przekazał 

przedstawicielom Klubu Sportowego Sparta 1951 symboliczny czek na kwotę 60.000 zł. 

Następnie Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Podlaskiego powiedział, że wychodząc 

naprzeciw problemom z funkcjonowaniem zgłaszanym przez kluby sportowe został 

uruchomiony program, z którego można było otrzymać środki na ten cel – ze względu na 

pozytywny ocenę od trzech lat taki program jest realizowany. Wiceprzewodniczący Sejmiku 

Województwa Podlaskiego podziękował za współpracę Radzie, Przewodniczącemu Rady, 

Burmistrzowi oraz Sołysom, a następnie poinformował, że Gmina otrzymała w tej kadencji  

z Urzędu Marszałkowskiego 5 mln ze środków unijnych, będących w dyspozycji Urzędu oraz  

1 mln ze środków własnych. Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Podlaskiego 

przedstawił inwestycje zrealizowane prze Gminę Szepietowo ze środków Urzędu 

Marszałkowskiego. Pan Siekierko poinformował, że zostanie ogłoszone postępowanie 

przetargowe na realizację w całości zadania jakim jest budowa drogi wojewódzkiej Wysokie 



Mazowieckie – Białystok ora przedstawił zarys inwestycji. Następnie Wiceprzewodniczący 

Sejmiku Województwa Podlaskiego powiedział o przebudowie drogi w kierunku Hodyszewa 

oraz  poinformował o środkach na działalność klubów seniora. Pan Siekiero zaapelował  

o udział w wyborach. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marian Kruszewski podziękował wypowiedź [zapowiedź 

wsparcia dla seniorów]. 

Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Podlaskiego Łukasz Siekierko powiedział, że 

jeśli zostaną ogłoszone nabory to poinformuje o tym – i postara się, aby wniosek leżał  

u Marszałka na wierzchu. 

Burmistrz Szepietowa powiedział, że wie, że droga do Wysokiego Mazowieckiego jest drogą 

krajową, ale wspólne z Burmistrzem Wysokiego Mazowieckiego zabiegano o budowę ścieżki 

rowerowej pomiędzy Szepietowem a Wysokiem Mazowieckiem – czy coś na ten temat 

wiadomo? 

Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Podlaskiego Łukasz Siekierko powiedział, że 

słyszał o tym pomyśle, był on zgłaszany do Pana Borzuchowskiego Dyrektora GDDKiA, który 

pochodzi z Wysokiego Mazowieckiego i było to analizowane. Pan Siekierko powiedział, że 

teraz Dyrektorem jest ktoś inny i nie wie na jakim etapie jest wniosek, ale postara się 

zorientować, ponieważ jest to pomysł godny uwagi. 

Burmistrz Szepietowa podziękował za współpracę. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Jan Ołdakowski poruszył temat 

wyborów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował Wiceprzewodniczącemu Sejmiku Województwa 

Podlaskiego za pomoc i wsparcie. Następie Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę  

w obradach. 

Przerwa trwała od godziny 11:03 do 11:21. 

 

Ad.4.  Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił informację o protokole z poprzedniej Sesji. 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 

(Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu) 

 

Ad.4. Informacja o pracy Komisji w okresie między sesjami. 

 

Z informacją o pracy komisji w okresie między sesjami zapoznał Wiceprzewodniczący Rady 

Pan Witold Moczydłowski. 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 

(Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu) 

 

Ad.5.  Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami. 

 

Burmistrz Szepietowa przedstawił sprawozdanie z pracy w okresie między sesjami. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 



Następnie Burmistrz omówił przebieg bieżących inwestycji realizowanych na terenie gminy: 

- hydroforni w Szepietowie-Podleśnym; 

- drogi w kierunku miejscowości Dąbrowa-Wilki; 

- drogi do PSZOK w Dąbrówce-Kościelnej. 

Pan Burmistrz poinformował, że odbyła się kontrola Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony 

Środowiska oraz Państwowej Straży Pożarnej – czekamy w tej chwili na pozwolenie na 

funkcjonowanie obiektu. 

Następnie Pan Burmistrz powiedział, że Gmina otrzymała dwa dofinansowania: 

- z Polskiego Ładu na remont boiska przy Szkole Podstawowej w Szepietowie; 

- na zabytku: dwa obiekty, czyli remont kapliczki w Szepietowie-Janówka (Burmistrz 

poinformował o problemie, który wynikł w skutek jej przesunięcia)  oraz drugi etap budynku 

przy dworcu, gdzie planowane jest zrobienie posterunku policji. Pan Burmistrz powiedział, że 

Gmina nadal jest na etapie próby pozyskania budynku od PKP.  

Pan Burmistrz poinformował o złożonych wnioskach na dofinansowanie inwestycji:  

- remont ulicy Kard. S. Wyszyńskiego w Szepietowie – do Funduszu Dróg Samorządowych, 

- budowa drogi Jutrzenki w Wojnach – do Funduszu Dróg Samorządowych, 

- budowa hali sportowej przy Szkole Podstawowej w Dąbrówce-Kościelnej – do Polskiego Ładu, 

- I etap rozbudowy oczyszczalnie ścieków w Szepietowie (duży wniosek na ponad 8 mln) – do 

Polskiego Ładu, 

- remont ulic w Szepietowie Sosnowej wraz z fragmentem Ogrodowej – do Polskiego Ładu. 

 

Radni nie zabrali głosu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że sprawozdanie z pracy Burmistrz w okresie między 

sesjami zostało przyjęte. 

 

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie między sesjami radni nie złożyli interpelacji 

i zapytań. 

 

Ad. 7. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że tematy będące przedmiotem projektów 

uchwał złożonych do podjęcia na Sesji zostały przeanalizowane przez Komisje Rady Miejskiej 

w Szepietowie, które pozytywnie zaopiniowały materiały. 

 



 

1) w sprawie zmian w budżecie Gminy Szepietowo na rok 2023. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Izabela Grzeszczuk Zastępca Skarbnika Gminy Szepietowo. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Szepietowo na 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XLVIII/356/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 9) 

 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szepietowo na lata 2023-

2030. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Izabela Grzeszczuk Zastępca Skarbnika Gminy Szepietowo. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szepietowo na 

lata 2023-2030. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XLVIII/357/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 10) 

 

3) w sprawie powołania zespołu opiniodawczego do spraw wyboru ławników. 

Burmistrz poinformował, że wpłynęło pisma z Sądu Okręgowego w Łomży w sprawie 

dokonania wyborów uzupełniających na ławników. Pan Burmistrz przedstawił informację 

dotycząca wyboru ławników oraz termin na dokonanie zgłoszeń.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Komisje Rady Miejskiej wytypowały do 

składy zespołu opiniodawczego 3 radnych tj. Magdalenę Pietrzak, Witolda Moczydłowskiego 

oraz Grzegorza Powojskiego.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał wytypowanych radnych czy podtrzymują zgodę na 

powołanie do składu zespołu opiniodawczego? 

Radni Magdalena Pietrzak, Witold Moczydłowski oraz Grzegorz Powojski – wyrazili zgodę na 

powołanie do składu zespołu opiniodawczego.  

 

Głosowano w sprawie: 

Wyboru składu zespołu opiniodawczego do spraw wyboru ławników: Moczydłowski Witold, 

Pietrzak Magdalena, Powojski Grzegorz Wojciech. 



Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że skład zespołu opiniodawczego do spraw wyboru 

ławników został wybrany. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniodawczego do spraw wyboru ławników. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XLVIII/358/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 11) 

 

 

9. Podjęcie stanowiska w sprawie reparacji, odszkodowań i zadośćuczynienia z tytułu strat 

jakie Polska poniosła z powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji na terenie gminy 

Szepietowo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił stanowisko w sprawie reparacji, odszkodowań i 

zadośćuczynienia z tytułu strat jakie Polska poniosła z powodu napaści Niemiec oraz 

późniejszej okupacji na terenie gminy Szepietowo. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie stanowiska w sprawie reparacji, odszkodowań i zadośćuczynienia z tytułu strat jakie 

Polska poniosła z powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji na terenie gminy 

Szepietowo. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że stanowisko zostało podjęte. 

(Stanowisko Rady Miejskiej w Szepietowie w sprawie reparacji, odszkodowań  

i zadośćuczynienia z tytułu strat jakie Polska poniosła z powodu napaści Niemiec 

oraz późniejszej okupacji na terenie gminy Szepietowo  

stanowi załącznik nr 12 do protokołu) 

 

 

10. Informacja z przebiegu wykonania planu finansowego Gminnego Ośrodka Kultury w 

Szepietowie za I półrocze 2023 roku. 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie Pan Tomasz Paduch przedstawił 

Informację z przebiegu wykonania planu finansowego Gminnego Ośrodka Kultury  

w Szepietowie za I półrocze 2023 roku. 

(Informacja stanowi załącznik nr 13 do protokołu) 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 



Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia Informacji z przebiegu wykonania planu finansowego Gminnego Ośrodka Kultury w 

Szepietowie za I półrocze 2023 roku 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Informacja została przyjęta. 

 

 

11. Raport z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Szepietowo na lata 2021 - 

2024 z perspektywą do 2028 roku za okres 2021 – 2022. 

 

Burmistrz Szepietowa przedstawił Raport z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Szepietowo na lata 2021 - 2024 z perspektywą do 2028 roku za okres 2021 – 2022. 

(Raport stanowi załącznik nr 14 do protokołu) 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia Raportu z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Szepietowo na lata 

2021 - 2024 z perspektywą do 2028 roku za okres 2021 – 2022. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Raport został przyjęty. 

 

 

Ad. 12. Wolne wnioski. 

Pan Mirosław Wysocki Kierownik Zakładu Wodociągów Kanalizacji i Oczyszczania w 

Szepietowie zabrał głos w sprawie nieczystości gromadzonych w zbiornikach 

bezodpływowych oraz możliwości nawożenia nimi użytków rolnych. 

W dyskusji dotyczącej wywozu nieczystości ze zbiorników bezodpływowych oraz 

podpisywanych przez mieszkańców umów głos zabrali Przewodniczący Rady Miejskiej 

Grzegorz Żochowski i Kierownik ZWKiO Mirosław Wysocki. 

Burmistrz Szepietowa w związku ze zbliżającymi się wyborami parlamentarnymi przypomniał, 

że powstał nowy obwód w Wojnach-Szubach Włościańskich przeznaczony dla mieszkańców 

tej miejscowości – utworzenie obwodu wynikała ze zmian ustawowych. Następnie Pan 

Burmistrz poinformował, że w ramach nowych przepisów będzie zorganizowany dowóz do 

lokali wyborczy – informacja wraz w wykazem tras zostanie opublikowana na początku 

października.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Henryk Stypułkowski zapytał o możliwość głosowania 

przez osoby starsze oraz chore, które nie będą nawet miały możliwości skorzystania  

z transportu, czy będą mogły głosować przez pełnomocnika? 



Pani Marlena Stypułkowska poinformowała, że należy złożyć wniosek w tej sprawie do 

Urzędu Stanu Cywilnego, na jego podstawie Kierownik USC uda się do wnioskodawcy  

i zostanie sporządzony akt pełnomocnictwa. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Witold Moczydłowski powiedział, że prace na torach 

dobiegają końca, a nie widać aby jakieś firmy zaczęły naprawiać szkody do drogach, które 

stanowiły trasy dojazdowe do placów budów. Pan Moczydłowski zwrócił uwagę na napięte 

grafiki firm zajmujących się remontami dróg – nie mamy żadnej wiedzy na temat uzgodnień  

w tym zakresie.  

Burmistrz Szepietowa odpowiedział, że harmonogram wynikający z porozumień był taki, że 

wszystkie prace na linii kolejowej, wszystkie prace na nowych drogach robionych przy okazji 

przebudowy zostaną zakończone i ostatnim etapem będzie naprawienie wyrządzonych szkód 

– jest to ostatni element inwestycji. Z tego co wiemy to jeszcze dużo prac jest w trakcie, żaden 

z wiaduktów na drogach powiatowych na terenie naszej gminy nie został oddany. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Witold Moczydłowski poprosił w imieniu własnym  

i mieszkańców o dopilnowanie tematu naprawy dróg. 

Sołtys Wsi Średnica-Maćkowięta poruszyła temat wyjazdu z drogi gminnej ze Średnicy-

Maćkowiąt na drogę powiatową oraz bardzo słabej widoczności zwracając się z prośbą  

o montaż lusterek. Następnie Pani Sołtys zapytała o właściciela placu od trafostacji do drogi – 

powiedziano jej, że jest to gminne i żeby nie sprzedawać tego placu tylko chodnik tam ułożyć, 

bo faktycznie jest tam wąsko, jest słabe pobocze ciężko iść i jechać rowerem, droga jest wąska, 

a pobocze słabe. 

Burmistrz Szepietowa powiedział, że teren przy trafostacji jest zagrodzony do jej terenu  

i wyremontowany – myśląc o sprzedaży Gmina chciała dostać odszkodowanie za działkę, bo 

nikt tego ogrodzenie nie zdejmie i albo będziemy się ubiegali o parę złotych i za to dostaniemy, 

albo dalej będzie zagrodzone i nic nie dostaniemy. Burmistrz powiedział, że nie może obiecać, 

że zmusimy PGE Energetyka Kolejowa od przesunięcia ogrodzenia – to jest chyba nierealne.  

Sołtys Wsi Średnica-Maćkowięta powiedziała, że rozumie, ale jeden pan przychodził do niej 

dwa – trzy razu w tygodniu i rysunki przynosił – żeby to poruszyć. Pani Sołtys powiedział, że 

jest tam ciężko i zwrócił się z prośba o położenie kawałka chodnika. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Witold Moczydłowski zwrócił uwagę na wiadukt, który 

ma fatalne wykonanie techniczne. Radni mieli spotkanie z wykonawcami i  niestety nie 

odniosło to żadnych skutków – na etapie budowy. Dzisiaj inwestycja jest już zakończona, jest 

to droga powiatowa. Powiat wyraził raczej aprobatę tego, że jest to tak, więc my niewiele 

mamy do powiedzenia. Pan Moczydłowski odnosząca się do wypowiedzi Pani Sołtys, 

powiedział, iż ma wątpliwości czy jakiekolwiek lustro byłoby w stanie wychwycić samochód 

jadący zza góry – są to pomyły, ale wiemy o tym, że bardzo trudne do realizacji.    

W dalszej dyskusji dotyczącej bezpieczeństwa na skrzyżowaniu drogi powiatowej z gminną 

(miejscowość Średnica-Maćkowięta) głos zabrali Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Witold 

Moczydłowski ora Sołtys wsi Średnica-Maćkowięta. 

 

 

 



Ad. 13. Zamknięcie obrad. 

Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący 

Rady Miejskiej pan Grzegorz Żochowski zamknął obrady XLVIII Sesji Rady Miejskiej  

w Szepietowie. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

        Grzegorz Żochowski  

Protokołowała  

Marlena Stypułkowska 

 

Integralną część nagranie obrad sesji (załącznik nr 1 do protokołu). 

 


